
JEGYZŐKÖNYV

Készült  Mezőfalva  Nagyközség,  Nagyvenyim,  Baracs,  és  Kisapostag  Községek 
Önkormányzata  Képviselőtestületeinek  2010.  november  18-án  16  órai  kezdettel 
megtartott együttes üléséről. 

Jelen vannak:

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete: 

Márok Csaba polgármester
Cseke Ottó alpolgármester
Masinka Csabáné képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Molnárné Troppert Mária képviselő
Sóki László képviselő
Dr. Woth László címzetes főjegyző

Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselőtestülete:

Szabóné Lőrincz Ilona polgármester
Kegyes Lászlóné alpolgármester
Kundra László Zoltánné képviselő
Palágyi Gergely képviselő
Vargáné Kaiser Katalin
Komjátiné Mádl Margit címzetes főjegyző

Baracs  Község Önkormányzatának Képviselőtestülete:

Várai Róbert polgármester
Fehérvári József alpolgármester
Kocsis Sándor képviselő
Dr. Darabos Zoltán képviselő
Baloghné Bitó Ildikó képviselő
Mezei János Zsolt képviselő
Dr. Horváth Zsolt jegyző

Kisapostag Község Önkormányzatának Képviselőtestülete:

Schreiner Béla polgármester
Dr. Szabóné Potornai Márta képviselő
Nagy Attila képviselő
Törjék József képviselő
Pulainé Varga Gabriella helyettes jegyző
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Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  köszöntöm  a  megjelenteket, 
megállapítom,  hogy Mezőfalva  Képviselőtestülete  6  fővel  határozatképes.  Kérem,  hogy a 
települések polgármesterei is állapítsák meg testületeik határozatképességét.

Szabóné  Lőrincz  Ilona Nagyvenyim  Község  polgármestere:  megállapítom,  hogy 
Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselőtestülete 5 fővel határozatképes.

Várai  Róbert Baracs  község  polgármestere:  megállapítom,  hogy  Baracs  Község 
Önkormányzatának  Képviselőtestülete  6  fővel  határozatképes.  Baracs  Község 
Önkormányzata  Képviselőtestülete  a  Képviselőtestület  és  Szervei  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzata  szerint  jegyzőkönyv  hitelesítők Dr.  Darabos  Zoltán  és Fehérvári  József 
képviselők.

Schreiner Béla  Kisapostag Község polgármestere: megállapítom, hogy Kisapostag Község 
Önkormányzatának  Képviselőtestülete  4  fővel  határozatképes.  Jegyzőkönyv  hitelesítők: 
Törjék József és Nagy Attila képviselők.

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  javaslom,  hogy  a  kiküldött 
meghívóban  szereplő  napirendeket  tárgyaljuk  meg.  Kérem  Mezőfalva  Nagyközség 
Képviselőtestületét, aki a napirenddel egyetért, szavazzon!

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete 6 igen szavazattal egyetértett a 
napirendre tett ajánlással.

Szabóné  Lőrincz  Ilona Nagyvenyim  Község  polgármestere:  kérem Nagyvenyim  Község 
Képviselőtestületét, aki a napirendekre tett ajánlással egyetért, szavazzon!

Nagyvenyim Község Önkormányzatának Képviselőtestülete 5 igen szavazattal egyetértett a 
napirendre tett ajánlással.

Várai Róbert Baracs Község polgármestere: kérem Baracs Község Képviselőtestületét, aki a 
napirendekre tett ajánlással egyetért, szavazzon!

Baracs  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  6  igen  szavazattal  egyetértett  a 
napirendre tett ajánlással.

Schreiner  Béla  Kisapostag  Község  polgármestere:  kérem  Kisapostag  Község 
Képviselőtestületét, aki a napirendekre tett ajánlással egyetért, szavazzon!

Kisapostag  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  4  igen  szavazattal  egyetértett  a 
napirendre tett ajánlással.

Napirend:
1.) Kifizetési kérelemmel kapcsolatos pénzügyi állásfoglalás
     Előadó: Rácz Krisztina projektmenedzser

2.) Döntés a településre jutó önrész biztosításáról
     Előadó: települések polgármesterei
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1.) Kifizetési kérelemmel kapcsolatos pénzügyi állásfoglalás

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: A csatornapályázat kapcsán érkezett 
tisztázó  kérdések miatt  került  sor  erre  a  rendkívüli  ülésre.  A kérdésekre  adandó válaszok 
határideje 3 nap. A csatorna-beruházás II.  ütem vízjogi létesítési  engedélyének módosítása 
ügyében  kaptam  ma  egy  levelet.  A  DVCSH  nem  járul  hozzá  üzemeltetőként  ehhez  a 
módosított engedélyhez. Ha nem járulnak hozzá, akkor nincs vízjogi létesítési engedélyünk, 
amit a pályázathoz csatolni kell.

Schreiner  Béla  Kisapostag  Község  polgármestere:  Akkor  hogyan  fogják  értékelni  a 
pályázatot?

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  Arra  kell  hatni,  hogy  ez  a  papír 
megszülessen. 

Rácz Krisztina projektmenedzser: Az I. forduló projekt elszámolása kapcsán benyújtottunk 
egy kifizetési  kérelmet  a Kristály Kft két  számlájára.  Ennek a vizsgálata  a Közreműködő 
Szervezetnél  elhúzódott.  Szakmailag  nem találtak  benne  kivetnivalót,  így  továbbították  a 
pénzügyükre.  Kaptunk  egy  hiánypótlást,  hogy  nyilatkozni  kell  a  támogatási  szerződés 
általános  szerződési  feltételeiben  foglaltaknak  megfelelően  a  késedelmi  kötbér 
érvényesítéséről,  ill.  az  attól  való  eltekintéséről.  A  számlán  2010.  július  1-je  szerepel. 
Nyilatkozni kell arról, hogy érvényesíthető-e ránk a kötbér, vagy eltekinthetünk-e tőle. 

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  Nincs  szó  a  kötbérről  való 
lemondásról, erre nincs jogosítványunk.

Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési tanácsadó: A vállalkozási szerződést a Kristály Kft-
vel módosítottuk.  A véghatáridő 2010. május 30. volt.  Jogerős engedélyes  tervvel addigra 
kellett rendelkezni. A teljesítési igazoláson viszont július 1-je volt. A Közreműködő Szervezet 
részéről alapkérdés, hogy mi okozta a csúszást. Volt egy június 24-.i ülés, ahol a testületek az 
újramódosítás  mellett  döntöttek.  Az  eredeti  vállalkozói  szerződés  szerint  nem  terheli 
felelősség a  vállalkozót,  amennyiben a  megrendelő  eltérő  döntést  hoz.  A május  és június 
között időpontot meg lehet indokolni, mert a megrendelő kérte a terv átdolgozását. 

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: Volt egy RMT, amibe be kellett építeni 
egy műszaki  tartalmat.  Elkészültek a tendertervek,  ezeket kértük átdolgozni,  legyen belőle 
kiviteli  terv.  A képviselőtestületek  úgy döntöttek június 24-én,  hogy a tervező a létesítési 
vízjogi engedély módosítását nyújtja be a Vízügyi Igazgatósághoz, erről hozzon igazolást. A 
vállalkozó június 30.-án meghozta az igazolást, ezért július 1-jével aláírásra került a teljesítési 
igazolás.  Mivel  többletmunkát  kértünk,  nem  kell  a  kötbérről  döntenünk.  A  kötbérről 
egyébként nem lehet lemondani. 

Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési tanácsadó: A megrendelői intézkedés folytán került 
sor a jogerős engedély teljesítési határidőtől eltérő időpontban történő szolgáltatására, így a 
vállalkozó késedelmét kizárja a megrendelő részéről kiadott utasítás az eredeti  Vállalkozói 
Szerződés 4.4. pontja alapján.
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Komjátiné Mádl Margit Nagyvenyim Község címzetes főjegyzője: Kifogásom van, mert a 
május  30-án  leadott  vízjogi  engedély  azzal  a  tervdokumentációval,  ami  alapján  ezt  a 
beruházást meg kellett volna valósítani, nem volt összhangban, ezért kellett módosítani. Nem 
tudtuk eldönteni mi szerepeljen az RMT-ben. Nem a megrendelő hibázott, ez a véleményem. 

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  A  megrendelő  kérésére  a 
képviselőtestületek döntöttek erről. Jogerős vízjogi engedély,  amit a felügyelőség kiállított, 
május  27-én  került  kiállításra,  június  18-án  lett  jogerős.  Ezt  módosítottuk.  A  műszaki 
tartalomnak meg kell egyeznie az RMT-vel és azzal, ami a terveken van. 

Szabóné Lőrincz Ilona Nagyvenyim Község polgármestere: Nagyvenyim állásfoglalást kért 
Dr. Borbás Péter ügyvédtől. A Ptk ide vonatkozó bekezdése egyértelműen kötelezővé teszi a 
kötbérigényt.  Az önkormányzat  a  kötbérről  nem mondhat  le,  a  kötbérigényt  érvényesíteni 
kell. Nem világos, hogy eltekintünk tőle, vagy nem érvényesítjük.

Komjátiné  Mádl  Margit Nagyvenyim  Község  címzetes  főjegyzője:  Az,  hogy  milyen 
minőségben teljesített, nem számít?

Márok Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  Próbálok  mindenben  megfelelni  az 
elvárásoknak.

Schreiner Béla  Kisapostag Község polgármestere: Mennyi pénzről van szó?

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: 4. 750. 000 Ft-ról.

Schreiner Béla  Kisapostag Község polgármestere: Meg kellene beszélni a kivitelezővel.

Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési tanácsadó: Nem az a kérdés, hogy érvényesítjük-e a 
kötbért, arról szól a kérdés, hogy a szerződésben a május 30-hoz képest a teljesítési igazolás 
kelte  július 1.  A kötbér  lehetősége  nyitva van. A vállalkozót  nem terheli  felelősség,  ha a 
megrendelő  a  II.  fordulós  pályázat  kapcsán  a  létesítési  vízjogi  engedélyt  a  települések 
kérésének megfelelően pontosította. 

Dr.  Horváth  Zsolt Baracs  Község  jegyzője:  Baracs  megszavazta  a  határozatot,  de  az  a 
mondat, hogy mi engedélyeztük a késedelmi teljesítést, nem jó. 

Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési tanácsadó: Most ezt a kérdést kell megválaszolni. A 
teljesítési határidő május 30.-a volt. Hiába volt meg május 18-án a jogerős vízjogi létesítési 
engedély,  jogerős június 18-án lett,  ez 19 nap csúszás. Azt kell megválaszolni, hogy mi a 
csúszás oka. 

Márok Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  Nem lemondásról  beszélünk,  nincs 
ilyen előterjesztés. 

Pintérné  Gyuricza  Ágnes közbeszerzési  tanácsadó:  Nem  is  tehetjük,  jogszabály  tiltja  a 
kötbérről való lemondást.

Dr.  Horváth  Zsolt Baracs  Község  jegyzője:  Olyan  ne  szerepeljen  benne,  hogy  a  mi 
kérésünkre késett.
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Kegyes Lászlóné Nagyvenyim község alpolgármestere: Látni kellene, hogy miről döntünk. 
Ennyiből  nem tudtam magamévá tenni,  mire szavazok Törvényességi oldalról megvan-e a 
lehetőség, hogy valaha az önkormányzatok érvényesíthetik a kötbért? Mert ha mi kértük a 
módosítást, akkor véleményem szerint innentől kezdve tovább nem léphetünk. Akkor nincs 
miről beszélni. 

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  Szűk  utcában  vagyunk,  két 
lehetőségünk  van:  vagy elfogadjuk,  vagy  nem.  Megbeszéltünk  már,  hogy kényszerpályán 
vagyunk. Le kell zárnunk az első fordulót. Vagy a 4 milliós kötbérről, vagy a kétmilliárdos  
pályázatról  beszélünk  Nem  az  a  cél,  hogy  törvénytelen  döntéseket  hozzunk.  Próbálunk 
megfelelni  a  pályázatnak,  pénzügyeknek.  Megítélésem  szerint  legfontosabb,  hogy  az 
önkormányzat a kötbérről nem lemondanak, csak tudomásul veszik a dátumok közötti eltérést. 

Szabóné Lőrincz Ilona Nagyvenyim Község polgármestere: Felelős döntést akarunk hozni, 
mást nem kérünk, csak hogy mélyebben tárgyaljunk. Arról beszéljünk, hogy miről hozunk 
döntést. 

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: A hiánypótlási határidő péntek, ezért 
kell a mai napon dönteni. Holnap ezt a Fejlesztési Igazgatóság felé produkálni kell. 

Masinkáné Baranyai Mariann Mezőfalva Nagyközség képviselője: Ági okos döntést hozott, 
hogy  kikérte  az  ügyvéd  tanácsát.  Nem  lemondunk  a  kötbérről,  a  vállalkozó  hivatkozik 
valamire,  előre  nem  látható  körülményre.  Mi  ezzel  felvállaljuk,  hogy  módosítottuk  a 
szerződést,  igazat  adunk a vállalkozónak,  hogy nem fizeti  a kötbért.  Ha az Ági javaslatát 
elfogadjuk, ezzel nem mondunk le a kötbérről. 

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  A  tervező  céggel  zajlott 
megbeszélésről készült írásos anyagot ismerteti.

Rácz Krisztina projektmenedzser: A kötbérről nem lehet lemondani, érvényesítésének van 
elvi lehetősége, de zsákutcában vagyunk. Egy szempont választatja ezt az utat, december 27-
ig el  kell  számolnunk azzal,  ha eddig  elszámoltatjuk  a  kötbért.  Ha nem akkor a  magunk 
védelmében is azt kell tennünk, hogy a kötbérre nem vagyunk jogosultak. Racionális döntést 
kell hozni. Ha a vállalkozó nem írja alá a kötbér-megállapodást, ha nem tudunk elszámolni, 
akkor az előkészítési szakaszt nem tudjuk befejezni. 

Szabóné Lőrincz Ilona Nagyvenyim Község polgármestere: Mennyi kockázata van annak, 
hogy a pályázat elszámolása alapján derül ki, hogy mi ezt a pályázati pénzt nem jogszerűen 
használtuk fel. Fenyeget-e ez a veszély bennünket.

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: Mi a pályázati pénzt arra használtuk 
fel,  amire  kaptuk.  Nincs  olyan  jellegű  kifizetése  a  pályázatnak,  ami  nem  a  pályázathoz 
kapcsolódik. 

Szabóné Lőrincz Ilona Nagyvenyim Község polgármestere: ugyanilyen aggályai lesznek a 
hatóságnak, hogy a benyújtott számlával gondok lesznek. 

Rácz Krisztina projektmenedzser: Ha ezt most alátámasztjuk és ez nyomon követhető, akkor 
nincs. 
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Szabóné  Lőrincz  Ilona Nagyvenyim  Község  polgármestere:  Magyarul,  a  négy 
képviselőtestület magára vállalja a felelősséget. 

Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési  tanácsadó:  A kérdésre akartunk válaszolni  ezzel, 
volt egy módosítási igényünk. A megrendelő minden jóváhagyást rövid úton, rövid időn belül 
megküldött. A 19 nap az egyetlen egy, amit szerződéssel, meg tudunk magyarázni. 

Komjátiné  Mádl  Margit Nagyvenyim  Község  címzetes  főjegyzője:  Mi  mindig  biankó 
határozatokat  hoztunk.  Jogos  igény,  ha  dönteni  szeretnénk,  tudni  akarjuk,  miről  döntünk. 
Kényszerhelyzetben voltunk, mert a közbeszerzés nem kiviteli tervre szólt. Ezért mondtunk le 
a kötbérről. Ezért  kellett  kitolni május 30-ig. A tervező megkapta az esélyt,  adtunk újabb 
lehetőséget,  ezt  a  határidőt  sem tudta  úgy teljesíteni,  hogy nekünk ne  azon kellett  volna 
meditálni, hogy akkor most mit adunk be. A tervdokumentáció közel sincs összhangban. Ez a 
tervező felelőssége. 

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: Lemondtunk a kötbérigényről? Hány 
hónapról mondtunk le? Most 19 napról beszélünk.

Schreiner Béla  Kisapostag Község polgármestere: Most is erről döntünk, ha nem hozzuk 
meg a döntést, akkor buktunk mindent. 

Dr.  Woth  László Mezőfalva  Nagyközség  címzetes  főjegyzője:  Három  éve  ezt  játsszuk. 
Három éve mondjátok, hogy úgyis elbukjuk.

Komjátiné Mádl Margit Nagyvenyim Község címzetes  főjegyzője:  Három éve mondjuk, 
hogy kapjunk meg mindent időben. 

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere:  Mindent  leírt  a tervező,  amit  külön 
kértetek, háromszor nyilatkozott, hogy kiviteli tervet szállított. 

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: Azt nézem, hogy tudom megvalósítani 
ezt a projektet. Sok sebből vérzik, mire mi kitapossuk ezt az utat. Senkinek nincs még VKT-
ja, vajon lesz-e LTP? Az a cél, hogy megnyerjük ezt a pályázatot. 

Komjátiné Mádl Margit Nagyvenyim Község címzetes főjegyzője:  Bennünket soha nem az 
vezérelt,  hogy gátat  vessünk ennek a beruházásnak. Nincs kidolgozva,  nem tudom mi lett 
beadva. És megint döntsünk, kényszer, kényszerpályán.

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: Három nap van a tisztázó kérdésekre. 
Ha a DVCSH szerződést nem tudjuk mellékelni, ki tudja mi lesz. Ha veszekszünk, sehova 
nem jutunk. A Fejlesztési Igazgatóság azt mondta,  hogy itt nem együttműködés van, mert 
sorozatosan  feljelentés  van,  és  nem Mezőfalváról.  Döntsétek  el,  részt  akartok  –e venni  a 
pályázatban. 
Ismerteti a határozati javaslat szövegét, melynek indoka: A tervek 2010. május hó 31. napján 
történt leszállítását követően Megrendelő az érintett településekkel felülvizsgálta a terveket, 
majd  ezt  követően  2010.  június  hó  24.  napján  a  települések  a  megrendelőn  keresztül 
módosítási  igényt  fogalmaztak  meg  a  Vállalkozó  felé.  Erre  tekintettel  került  a 
teljesítésigazolás 2010. július hó 1. napján kiállításra. A fentiek miatt a vállalkozási szerződés 
4.4 pontja irányadó. 
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Kérem Mezőfalva  Nagyközség  képviselőtestületét,  aki  egyetért  azzal,  hogy  a  vállalkozói 
szerződéstől eltérő teljesítést elfogadjuk, szavazzon!

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete  6 igen szavazattal  az alábbi 
határozatot hozta: 

101/2010.(XI.18.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Kristály Tervező, 
Szolgáltató és Kereskedelmi Kft (Siófok, Fő u. 15.) tervezői szerződésének pénzügyi 
teljesítése  és  a  KEOP  1.2.0.-1F-2007-0044  számú  támogatási  szerződés 
elszámolásával kapcsolatban az alábbi határozatot hozza.

Megrendelői  intézkedés  folytán  került  sor  a  jogerős  engedélynek  a  teljesítési 
határidőtől  eltérő  időpontban  történő  szolgáltatására,  a  Megrendelő  a  vállalkozó 
szerződéstől eltérő teljesítését elfogadja azzal, hogy Mezőfalva Önkormányzatának 
Képviselőtestülete  a  2009.  augusztus  18-án  megkötött  és  a  2010.  március  11-én 
módosított  szerződésben  rögzített  esetleges  szerződésszegésre  vonatkozó  jogait 
fenntartja. 

Határidő: 2010. november 19.
Felelős: polgármester

Várai Róbert Baracs község polgármestere: Kérem Baracs Község képviselőtestületét,  aki 
egyetért azzal, hogy a vállalkozói szerződéstől eltérő teljesítést elfogadjuk, szavazzon!

Baracs Község Önkormányzatának Képviselőtestülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

Baracs község Önkormányzata 
Képviselőtestülete

193/2010. (XI.18.) számú 
HATÁROZATA

Baracs  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  Kristály  Tervező, 
Szolgáltató és Kereskedelmi Kft (Siófok, Fő u. 15.) tervezői szerződésének pénzügyi 
teljesítése  és  a  KEOP  1.2.0.-1F-2007-0044  számú  támogatási  szerződés 
elszámolásával kapcsolatban az alábbi határozatot hozza.

Megrendelői  intézkedés  folytán  került  sor  a  jogerős  engedélynek  a  teljesítési 
határidőtől  eltérő  időpontban  történő  szolgáltatására,  a  Megrendelő  a  vállalkozó 
szerződéstől  eltérő  teljesítését  elfogadja  azzal,  hogy  Baracs  Önkormányzatának 
Képviselőtestülete  a  2009.  augusztus  18-án  megkötött  és  a  2010.  március  11-én 
módosított  szerződésben  rögzített  esetleges  szerződésszegésre  vonatkozó  jogait 
fenntartja. 

Határidő: 2010. november 19.
Felelős: polgármester
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Schreiner  Béla  Kisapostag  Község  polgármestere:  kérem  Kisapostag  Község 
Képviselőtestületét, aki a napirendekre tett ajánlással egyetért, szavazzon!

Kisapostag  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  4  igen  szavazattal  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Kisapostag község Önkormányzata Képviselőtestületének
166/2010.(XI.18.) ÖKT. számú határozata

Kisapostag  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  Kristály  Tervező, 
Szolgáltató és Kereskedelmi Kft (Siófok, Fő u. 15.) tervezői szerződésének pénzügyi 
teljesítése  és  a  KEOP  1.2.0.-1F-2007-0044  számú  támogatási  szerződés 
elszámolásával kapcsolatban az alábbi határozatot hozza.

Megrendelői  intézkedés  folytán  került  sor  a  jogerős  engedélynek  a  teljesítési 
határidőtől  eltérő  időpontban  történő  szolgáltatására,  a  Megrendelő  a  vállalkozó 
szerződéstől eltérő teljesítését elfogadja azzal, hogy Kisapostag Önkormányzatának 
Képviselőtestülete  a  2009.  augusztus  18-án  megkötött  és  a  2010.  március  11-én 
módosított  szerződésben  rögzített  esetleges  szerződésszegésre  vonatkozó  jogait 
fenntartja. 

Határidő: 2010. november 19.
               Felelős: polgármester

Szabóné Lőrincz  Ilona Nagyvenyim Község polgármestere:  Kérem Nagyvenyim Község 
képviselőtestületét, aki egyetért a határozati javaslattal, szavazzon!

Nagyvenyim  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  5  igen  szavazattal  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Nagyvenyim Község Önkormányzati Képviselő-testületének
144/2010. (XI.18.) számú határozata

Nagyvenyim  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  Kristály  Tervező, 
Szolgáltató és Kereskedelmi Kft (Siófok, Fő u. 15.) tervezői szerződésének pénzügyi 
teljesítése  és  a  KEOP  1.2.0.-1F-2007-0044  számú  támogatási  szerződés 
elszámolásával kapcsolatban az alábbi határozatot hozza.

Megrendelői  intézkedés  folytán  került  sor  a  jogerős  engedélynek  a  teljesítési 
határidőtől  eltérő  időpontban  történő  szolgáltatására,  a  Megrendelő  a  vállalkozó 
szerződéstől  eltérő  teljesítését  elfogadja  azzal,  hogy  Nagyvenyim 
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Önkormányzatának Képviselőtestülete a 2009. augusztus 18-án megkötött és a 2010. 
március  11-én  módosított  szerződésben  rögzített  esetleges  szerződésszegésre 
vonatkozó jogait fenntartja. 

Határidő: 2010. november 19.
Felelős: polgármester

2.) Döntés a településre jutó önrész biztosításáról

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere. A nem fizetők arányát ki kell venni a 
finanszírozási  hiányból,  ennek  alapján  a  CBA  szakértőknek  egyeztetni  kellett,  mely 
megtörtént. Az átdolgozott táblákat megkaptuk. Ebből látszik, hogy a 83, 35 %-os támogatás 
79, 5 %-ra csökkent. Ez komoly változás, 90 millió Ft-ot jelent összességében. A települési 
önrész  biztosításának  kapcsán  tudni  kell,  hogy  a  mai  napon   rákérdeztem  a  Fejlesztési 
Igazgatóságon, hogy milyen határidőre kell ezeket az igazolásokat prezentálni. A legkésőbbi 
időpont a pályázat  bírálata,  ez december 9, legkésőbb eddig az időpontig kell rendelkezni 
ezekkel  a  papírokkal.  Többféleképpen  lehet  önerőt  biztosítani,  kötelező  érvényű 
hitelígérvénnyel, önkormányzatnál rendelkezésre álló számlapénzzel. A legfontosabb az, hogy 
arról  kell  állást  foglalni,  hogy  ki  milyen  formában  biztosítja  az  önerőt.  Hétfőn  10  órai 
kezdettel  Társulási  Tanácsülés  lesz,  ahol  a  tisztázó  kérdések  megbeszélése,  jóváhagyása 
történik meg, egyben határozatot hozunk az önerő biztosítására. Mezőfalván a ránk jutó rész 
az eddigi 96 millió Ft helyett 118.594.000 Ft, erre kell hitelígérvényt kérni, ez módosítja a 
becsült értékünket. Ez közbeszerzés köteles, a felhívást három banknak kell megküldeni. 

Komjátiné  Mádl  Margit Nagyvenyim  Község  címzetes  főjegyzője:  Két  napja  arról 
tájékoztattunk, hogy rendelkezésre áll 70 millió Ft lekötött betétünk, ehhez még 48 millió Ft-
ot kellett volna hozzátenni. Ez az az értékhatár, ami nem közbeszerzés köteles. Ez azonban 
megváltozott,  mert  74 millió  Ft-ról kell  döntést  hozni.  Ilyen hitelígérvényhez  nem tudunk 
hozzájutni. Ha a VKT létrejött volna, akkor ő lett volna a második fél. December 9-re nem 
tudunk ilyen határozatot hozni. 

Rácz Krisztina projektmenedzser: A KVVM projektmenedzsere azt mondta, hogy máshol is 
van ilyen probléma. A Bíráló Bizottság elfogadja, ha az EU Önerő Alap 50 %-kal kevesebb, 
akkor elfogadja. Ha erre nyilatkozik a társulás, akkor ez is egy lehetőség. 

Komjátiné Mádl Margit Nagyvenyim Község címzetes főjegyzője: A KVVM miért mondja, 
hogy írjuk be az EU Önerőt, ha nem tudom igazolni. Miért fizessünk, ha nem értelmezik jól a 
jogszabályt. 

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: Ennek biztosan megvan a logikája. Ha 
elindul a VKT, akkor onnan is lesz pénzáramlás. Minimum 50 % kell, hogy meglegyen, a 
másik 50-re mondjuk, hogy EU Önerő Alap. Ha az EU Önerő Alapot megnyitják, még nem 
tudjuk  milyen  feltételekkel  nyitják  meg.  A  pályázatírók  sem  gondolják,  hogy  van  az 
önkormányzatoknak ennyi pénzük. 

Rácz  Krisztina projektmenedzser:  Haladékot  adnak,  hogy legalább  a  döntésig  eljussunk. 
Utána még mindig ott a lehetőség, hogy élünk vele, vagy módosítjuk a Támogatási Szerződés 
tartalmát.
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Kegyes Lászlóné Nagyvenyim Község alpolgármestere: Nem értem. Ha mi egyfajta meglévő 
önerőt igazolunk és a másik részét, - amiről nem tudjuk, honnan szerezzük – olyan önerő 
alapra való hivatkozással elfogadnak tőlünk, ami most nincs, és nem tudjuk lesz-e, és ha lesz, 
akkor  milyen feltételekkel. Ha ezt lenyilatkozzuk és elfogadják, és mégsem lesz EU Önerő 
Alap, akkor mi van?

Rácz  Krisztina projektmenedzser:  Csak  ez  a  kiskapu  van,  ezt  elfogadják.  E  mögött 
bizonytalan a háttér. Lehet, hogy nem nyitják meg az EU Önerő Alapot. Ha december 9-ig 
nem  tudjuk  biztosítani  az  önerő-igazolásunkat  –  legyen  ez  részben  számlapénz,  részben 
hitelígérvény, akkor a pályázatunkat nem tudják elfogadni. 

Komjátiné Mádl Margit Nagyvenyim Község címzetes főjegyzője: Azt mondtuk, hogy van 
egy bizonyos összeg, megjelöltük, hogy lakossági befizetésekből biztosítjuk. Most azt kérik, 
nyilatkozzuk le, miből kívánjuk az önerőt biztosítani. Az általuk kiadott anyagban benne van, 
hogy az EU Önerő jogosultsága ellenőrizendő. Probléma, hogy ha beszedjük a 200 ezer Ft-ot 
a lakosoktól, hogyan tudjuk kimutatni, hogy nekünk forráshiányunk van?

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: Ma önrész-hiányunk van. Az önrész 
biztosítását több részből lehet összerakni. Van valamennyi számlapénz, valamennyit ad hozzá 
a bank, a fennmaradó részére kell írni, hogy EU Önerő. 

Várai  Róbert Baracs  község  polgármestere:  Miért  kellett  javítani  akkor  a 
hiányfinanszírozást. Új tényező, ami mutatja, hogy elakadtunk. A szóban adott választ, hogy 
az EU Önerő Alapot elfogadják, ellentmondásos. A bizonytalanra hivatkozhatunk, a biztosra 
meg nem. 

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  Az  5.  pont:  finanszírozási  hiány 
számításánál a nem fizetési arány figyelmen kívül hagyásával újraszámítandók a bevételek. 
Ez alapján kellett átdolgozni.

Várai Róbert Baracs község polgármestere: Amire készültünk, azt tudjuk teljesíteni, ezt nem.

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  Tudjuk  teljesíteni.  A  megváltozott 
helyzetben 90 millió Ft-tal több a hiányzó pénzünk. Ha egy önkormányzat nem kapja meg azt 
a mennyiségű pénzt, leigazolja azt, ami az előzőekben összerakott. A fennmaradó 90 millió 
Ft-ra  kénytelenek  elfogadni  az  EU  Önerő  Alap  megjelölését.  Az  önerő  igazolása:  egy 
számlakivonatot kér az EFI, ezt nem vizsgálják.

Komjátiné  Mádl  Margit Nagyvenyim  Község  címzetes  főjegyzője:  Ezek  ellentmondó 
vélemények, amit az FI megfogalmaz. Egyik helyen elfogadott egy semmit.

Rácz  Krisztina projektmenedzser:  Ez  az  FI-nek  is  új  helyzet,  köti  őket,  hogy  gyorsan 
meghatározott határidőben kell lépni. A szerint járnak el, amit az éppen aktuális főnök mond. 
Valóban vizsgálható az ő felelősségük is. Az önerő alapot azért kérik igazolásképpen, mert az 
számukra is jobban védhető. 

10



Szabóné Lőrincz Ilona Nagyvenyim Község polgármestere: Jó lenne, ha ezt a folyamatot 
végig tudnánk vinni. Most eljutottunk arra a szintre, hogy mindent lehet ígérgetni és kérni. Mi 
lenne, ha minden településről egy képviselő lehetőséget kapna, hogy Budapesten megjelenjen 
Krisztinánál és megbeszélnék, hogy kinek mennyije van, és honnan vegye hozzá a többit. 

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere:  el lehet menni a KVVM FI-hez, de 
csak azt fogják mondani, hogy igazold az önrészedet. 

Schreiner Béla  Kisapostag Község polgármestere:  Mi az,  hogy nem fogadják el  a VKT 
alapot?  Mindannyian  tudjuk,  ha  megalakítjuk  a  VKT-kat,  több  pénz  van,  mint  amire 
szükségünk van. Az EU Önerő Alap nem biztos. Mi 12 millió Ft-ra vagyunk hitelképesek. 
Nem  fogjuk  megkapni  a  hitelígérvényt.  Miért  nem  tudják  elfogadni  a  VKT-ra  való 
hivatkozást? Amink van, azzal gazdálkodjunk. 

Rácz Krisztina projektmenedzser: A VKT általi finanszírozást elfogadják, de a VKT-től is 
finanszírozási ajánlatot kell biztosítani. Kötelező érvényű finanszírozás kell tőlük is. 

Vargáné  Kaiser  Katalin Nagyvenyim  Község  képviselője:  Köszöntjük  a  leveleket, 
megkaptuk. Ha ilyen tartalmú papírokra kell hivatkozni, az felháborító. Jogos igényünk, hogy 
az FI-nél ezeket a köröket megfussuk. Felháborító a 3 nap, amit a hiánypótlásra adtak. Mi 
ennek  az  oka?  Nem  szoktak  8  napnál  kevesebbet  adni.  Lehet,  hogy  nem  szeretnék  a 
támogatást megítélni nekünk, lehet, hogy így akarnak szankcionálni. Mások a döntéshozók. 
Az  I.  ütem  kérdései  vannak  feszegetve.  Úgy  gondolom,  jogos  elvárás  ezeknek  a 
problémáknak a tisztázása. A 17 pontot tartalmazó mellékletet nem kaptuk meg.

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: A melléklet még nem teljes, ezért nem 
kaptátok meg, meg fogjátok kapni. 

Vargáné  Kaiser  Katalin Nagyvenyim  Község  képviselője:  Mi  az  a  négy  kérdés?  Ez 
tipikusan a DVCSH-hoz tartozik, ez pernek a tárgya. A kötbérigényt is kérik.

Márok Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  Nem kérik.  Az  egyik  a  társulással 
kapcsolatos, a másik a még kifizetési kérelemmel. 

Vargáné  Kaiser  Katalin Nagyvenyim Község képviselője:  A tervezői  költségtétel  utolsó 
számlája még nem került lehívásra. Ez a tétel még nem teljesült.

Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: Nem így van. Ne keverjük össze a két 
dolgot. Maradjunk az önrész biztosításánál. A kifizetési kérelem az első kör a társulásunkkal 
kapcsolatos, ő kapta a tisztázó kérdéseket, a másik a gesztorságnak az utolsó kifizetésével 
kapcsolatos.

Vargáné Kaiser Katalin Nagyvenyim Község képviselője: Összefügg a dolog. Ne kezeljük 
függetlenül. Ez a helyzetből adódik. Kezeljük külön napirendként. 
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Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: Külön van kezelve. Nekünk arról kell 
dönteni, amiről a képviselőtestületnek kell dönteni, a településre jutó önrész biztosításáról kell 
dönteni. Az összes többi kérdésen dolgozunk, a társulás az ezzel kapcsolatos döntéseket meg 
fogja hozni.

Rácz Krisztina projektmenedzser: Ez nem jelenti azt, hogy az I. fordulóval probléma lenne. 
Ha ezeket a pontokat teljesítjük, több kérdésük nem lesz, nagy esélyünk van a nyerésre. A 
tisztázó kérdésekre a 3 napos határidő a FI oldalán is szabályozva van, ez nem az FI, hanem a  
bírálók által megfogalmazott kérdések, őket nem köti a hiánypótlási határidő.  A három nap 
általános gyakorlat. Sokszor nagyon komoly dokumentációkat kell ennyi idő alatt teljesíteni. 
A kifizetési kérelmünk egyszerű formai dolog miatt van hiánypótlás alatt. 

Vargáné  Kaiser  Katalin Nagyvenyim Község képviselője:  Mezőfalva  akként  hozta  meg 
határozatát,  hogy előkészített  közbeszerzési  eljárása van erre  az önerő hitelígérvényére.  A 
többieknek nem biztos, hogy megoldható lesz december 9-ig a közbeszerzési eljárás. Nekünk 
egyszerű közbeszerzési eljárást kell lefolytatni.

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  Mindenki  maga  eldönti,  hogy  ki 
milyen formában tudja biztosítani az önerőt. A közbeszerzési  értékhatár 52, 5 millió Ft. E 
felett már közbeszerzés kell. Nem szólunk bele, hogy ki hogyan biztosítja az önrészt. 

Vargáné  Kaiser  Katalin Nagyvenyim  Község  képviselője:  A  VKT  azért  nem  lett 
megalakítva,  mert  ha  nincs  támogatás,  mire  alakítsunk  VKT-t.  Nem  szeretnénk  olyan 
költségeket eszközölni, ami nem szükséges. Elképzelhető, hogy meg kell alakítani a VKT-kat, 
nekik meg kell kérni a hitelígérvényt. 

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  Most  emelkedett  a  hitelígérvény 
összege.  Ha elfogadják,  hogy beírjuk  az  EU Önerő  Alapot,  a  felét  más  formában  tudjuk 
biztosítani.  De  most  azt  mondani,  hogy  nem  létező  VKT-val  kötök  szerződést?  Ma  a 
legfontosabb döntés a 90 millió Ft-os nagyságrend. 

Várai  Róbert Baracs  község polgármestere:  Ez  övön aluli.  Az 5.  pontban  a  nemfizetési 
arányt  mi  adtuk meg  annak idején.  Változtathatunk-e  a  nemfizetési  arányon?  A plusz  90 
millióra nem készültünk. Hogyan tudunk azon változtatni, hogy visszahúzzuk az összeget? 
Lehet-e változtatni a nemfizetési arányon.

Rácz  Krisztina projektmenedzser:  Nem tudjuk  megváltoztatni.  Az  RMT és  a  CBA már 
átment a bírálaton. Az akkori szakértők úgy ítélték meg, hogy a CBA összeállítása megfelel, 
ideális modell. Most a Bíráló Bizottságban valaki ezt észrevételezte. 

Várai  Róbert Baracs  község  polgármestere:  Inkorrektnek  tartom,  hogy  az 
összegszerűségében jönnek a tili-tolik, ez problémát okoz.

Rácz Krisztina projektmenedzser:  Örültem a tisztázó  kérdéseknek,  mert  sokkal  nehezebb 
helyzetbe  is  hozhattak  volna.  Minden  projektnél  lehet  olyant  találni,  amit  meg  lehet 
kapirgálni. Nyilván ők is próbálnak szabályszerűen eljárni, de mindig vannak hiányosságok. 
Még akár ennél komolyabb és súlyosabb felvetésekre is számolhattunk volna. Egész jól állunk 
a projektünkkel. A háttérszándék, hogy ezt a projektet támogatni kívánják. Tudni kell, hogy 
jövőre  az  ilyen  pályázatokat  fel  akarják  függeszteni,  ezek  az  utolsó  lehetőségek. 
Legfontosabb, hogy mindent megtegyünk annak érdekében, hogy a bírálatig eljuttassuk, és 
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lehetőség szerint pozitív bírálatot kapjunk. Ha később egyeztetni kell, vagy az önerő nem 100 
százalékban vállalható, akkor még változtathatunk a műszaki tartalmon.

Márok  Csaba Mezőfalva  Nagyközség  polgármestere:  A  bírálóknak  az  kell,  hogy  az 
önrészünk megvan. Nem arról szól a döntés, hogy ehhez a pénzhez nem nyúlhatunk hozzá. 
Egy számlakivonatot kérnek, egy banki igazolást, nem többet. Nagyobb veszély az, ha nem 
igazoljuk az önrészt, mert  akkor elutasítják a pályázatot.  A településeknek el kell dönteni, 
hogyan biztosítják az önerőt. Kérem Mezőfalva képviselőtestületét, hogy aki egyetért azzal, 
hogy Mezőfalva a településre jutó önrészt hitelígérvénnyel biztosítja, szavazzon!

Mezőfalva  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  6  igen  szavazattal  az  alábbi  határozatot 
hozta:

102/2010. (XI. 18.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  K-2010-KEOP-
1.2.0/2F/9.-0052120/171  számon„Mezőfalva,  Baracs,  Nagyvenyim  és  Kisapostag 
szennyvízcsatorna-hálózatának  bővítése”  címmel  beadott  pályázathoz  a 
Környezetvédelmi  és  Vízügyi  Minisztérium  Fejlesztési  Igazgatósága  által  2010. 
november 17-én kelt tisztázó kérdések tárgyú levelének 8. pontjára hivatkozással az 
alábbi döntést hozza:

A  fent  megjelölt  pályázatban  Mezőfalva  településre  118 593  949,41 Ft  önrészt 
biztosítja,  melynek  rendelkezésre  állását  az  e  jegyzőkönyvhöz  csatolt  –  a 
közbeszerzési eljárásban kiválasztott Bank által kiállított hitelígérvénnyel bizonyítja. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: kivonat megküldésére 2010. november 22. 

Szabóné Lőrincz Ilona Nagyvenyim Község polgármestere: Nagyvenyim a településre eső 
önerőt 50 %-ban számlapénz igazolással, 50 %-ban pedig az EU Önerő Alapból biztosítja. 
Aki ezzel egyetért, szavazzon 

Nagyvenyim  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  5  igen  szavazattal  az  alábbi 
határozatot hozta: 

Nagyvenyim Község Önkormányzati Képviselő-testületének
145/2010. (XI.18.) számú határozata

Nagyvenyim  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  K-2010-KEOP-
1.2.0/2F/9.-0052120/171  számon„Mezőfalva,  Baracs,  Nagyvenyim  és  Kisapostag 
szennyvízcsatorna-hálózatának  bővítése”  címmel  beadott  pályázathoz  a 
Környezetvédelmi  és  Vízügyi  Minisztérium  Fejlesztési  Igazgatósága  által  2010. 
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november 17-én kelt tisztázó kérdések tárgyú levelének 8. pontjára hivatkozással az 
alábbi döntést hozza:

A fent megjelölt pályázatban Nagyvenyim településre eső 144.512.832,23 Ft önrészt 
50  %-ban  EU  Önerő  Alapból  biztosítja,  50  %-ban  számlapénzzel,  melynek 
rendelkezésre állását  az e jegyzőkönyvhöz csatolt  OTP Nyrt.  Bank által  kiállított 
számlapénz igazolásával bizonyítja, 

Felelős: Szabóné Lőrincz Ilona polgármester
Határidő: kivonat megküldésére 2010. november 22. 

Várai Róbert Baracs község polgármestere: Az önerő biztosításáról szóló írásos határozati 
javaslatot mindenki megkapta, aki ezzel egyetért, szavazzon!

Baracs Község Önkormányzatának Képviselőtestülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

Baracs község Önkormányzata 
Képviselőtestülete

194/2010. (XI.18.) számú 
HATÁROZATA

Baracs  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  1.2.0/2F/9.-0052120/171 
számon  „Mezőfalva,  Baracs,  Nagyvenyim  és  Kisapostag  szennyvízcsatorna-
hálózatának bővítése” címmel beadott pályázathoz a Környezetvédelmi és Vízügyi 
Minisztérium  Fejlesztési  Igazgatósága  által  2010.  november  17-én  kelt  tisztázó 
kérdések tárgyú levelének 8. pontjára hivatkozással az alábbi döntést hozza:

A  fent  megjelölt  pályázatban  Baracs  településre  eső  144.562.319,87 Ft  önrészt 
biztosítja, melynek rendelkezésre állását a e jegyzőkönyvhöz csatolt Dunaföldvár és 
Vidéke Takarékszövetkezet által kiállított számlapénz igazolással bizonyítja.

Felelős: Várai Róbert polgármester
Határidő: kivonat megküldésére 2010. november 22. 

Schreiner  Béla  Kisapostag  Község  polgármestere:  Kisapostag  az  önerőt  60  %-ban 
számlaigazolással, 40 %-ban az EU Önerő Alapból biztosítja. 

Kisapostag  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  4  igen  szavazattal  az  alábbi 
határozatot hozta: 

14



Kisapostag község Önkormányzata Képviselőtestületének
167/2010.(XI.18.) ÖKT. számú határozata

Kisapostag  Község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  K-2010-KEOP-
1.2.0/2F/9.-0052120/171  számon„Mezőfalva,  Baracs,  Nagyvenyim  és  Kisapostag 
szennyvízcsatorna-hálózatának  bővítése”  címmel  beadott  pályázathoz  a 
Környezetvédelmi  és  Vízügyi  Minisztérium  Fejlesztési  Igazgatósága  által  2010. 
november 17-én kelt tisztázó kérdések tárgyú levelének 8. pontjára hivatkozással az 
alábbi döntést hozza:

A fent  megjelölt  pályázatban Kisapostag településre eső  70.874.450,49 Ft  önrész 
60%-át számlapénz igazolásával, melynek rendelkezésre állását a jegyzőkönyvhöz 
csatolt Raiffeisen Bank Zrt által kiállított számlapénz igazolással bizonyítja,  40 %-
át pedig az EU. Önerő Alapból biztosítja. 

Felelős: Schreiner Béla polgármester
Határidő: kivonat megküldésére 2010. november 22. 

  
Márok Csaba Mezőfalva Nagyközség polgármestere: Más megtárgyalandó ügy nem lévén az 
ülést bezárom.

K.m.f.

   Dr. Woth László                    Márok Csaba
Mezőfalva Nagyközség            Mezőfalva Nagyközség
  címzetes főjegyzője       polgármester

Komjátiné Mádl Margit                                  Szabóné Lőrincz Ilona 
  Nagyvenyim Község          Nagyvenyim Község
  címzetes főjegyzője    polgármestere
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Dr. Horváth Zsolt                                              Várai Róbert
  Baracs Község                     Baracs Község
     jegyzője                     polgármestere

Dr. Darabos Zoltán                                                                                    Fehérvári József  
    Baracs Község Baracs Község
      képviselője                                     alpolgármestere
jegyzőkönyv-hitelesítő                 jegyzőkönyv-hitelesítő

Pulainé Varga Gabriella                                       Schreiner Béla
    Kisapostag Község                                       Kisapostag Község 
     helyettes jegyzője               polgármestere

            

    Danó Zoltán                                                                                                  Nagy Attila
Kisapostag Község Kisapostag Község
       képviselője                    képviselője
jegyzőkönyv-hitelesítő                    jegyzőkönyv-hitelesítő
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